
Protokół Nr 12/19 

z posiedzenia Komisji Środowiska i Rozwoju Wsi z 7 listopada 2019 r. 

Posiedzenie Komisji odbyło się w sali sesyjnej Urzędu Miejskiego Trzcianki 

w godzinie od 12.00 do godz. 13.20 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. członkowie komisji, zgodnie z załączoną listą obecności, 

2. pan Krzysztof Wojciech Jaworski – Burmistrz Trzcianki, 

3. pani Anna Kasperek – Kierownik Referatu Ochrony Środowiska i Rozwoju Wsi. 

4. pan Łukasz Salamandra – Redaktor Naczelny Telewizji Lokalnej 

Ad 1) Otwarcie posiedzenia. 

 Posiedzenie komisji otworzyła i prowadziła Przewodnicząca komisji pani Aneta 

Flis, witając wszystkich radnych obecnych na posiedzeniu oraz pracowników Urzędu 

Miejskiego Trzcianki. 

Ad 2) Przedstawienie porządku posiedzenia. 

 Przewodnicząca komisji Aneta Flis przeczytała porządek posiedzenia. Zapytała 

Radnych, czy są jakieś propozycje zmian porządku posiedzenia, po czym wniosła, 

o to, aby wprowadzić dwie zmiany w porządku: wykreślenie punktu 3 oraz o korektę 

w punkcie 5 porządku posiedzenia. Nowy porządek posiedzenia przedstawiał się 

następująco: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia. 

3. Analiza materiałów na Sesję Rady Miejskiej Trzcianki. 

4. Sprawy wniesione do Komisji. 

5. Wnioski Komisji. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

Przewodnicząca poddał pod głosowanie niniejszy porządek posiedzenia, który 

został przyjęty w głosowaniu: za 6, przeciw 0, wstrzymujących się 0. 

Ad 3) Analiza materiałów na Sesję Rady Miejskiej Trzcianki. 

 Pierwszym omawianym projektem uchwały był projekt uchwały w sprawie 

wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 



ustalenia stawki tej opłaty. 

 Przewodnicząca Komisji Aneta Flis oddała głos pani Annie Kasperek- 

Kierownikowi Referatu Ochrony Środowiska i Rozwoju Wsi. 

 Pani Anna Kasperek wyjaśniła, że projekt tej uchwały jest konsekwencją tego, 

że kończy się umowa z wykonawcą. Od 1 stycznia 2020 roku będzie podpisana nowa 

umowa. Na poprzedniej sesji Rady Miejskiej został przyjęty nowy regulamin 

utrzymania czystości, który nakłada pewne obowiązki na właściciela a także zmienia 

częstotliwość wywozu odpadów. Wiadomo również, że koszt zagospodarowania 

odpadów, a także całego systemu wzrosną drastycznie. Szukano również najbardziej 

optymalnych metod naliczania tej opłaty, żeby to było sprawiedliwe, a przede 

wszystkim ażeby pokrywało koszty zagospodarowania i koszty funkcjonowania 

systemu. Proponuje się dokonanie wyboru metody ustalenia opłaty za odpady na 

podstawie ilości zużytej wody, ale tylko tam gdzie istnieje sieć wodociągowo-

kanalizacyjna. W pozostałych przypadkach pozostałaby metoda, taka jaka jest obecnie 

czyli od osoby zamieszkałej. Dodatkowo w tej uchwale wskazane są opłaty za 

pojemnik, dla tych nieruchomości w części niezamieszkałych, czyli budynki 

wielorodzinne, w których są lokale użytkowe będą rozliczane na podstawie pojemnika, 

to będzie suma opłat dla nieruchomości zamieszkałych 

i niezamieszkałych, należy ustalić stawkę za pojemnik. Ustalono również stawkę 

podwyższoną dla tych nieruchomości i tych właścicieli, którzy nie będą wywiązywali 

się z selektywnej zbiórki odpadów, ponieważ już każdy musi segregować, dlatego nie 

wskazujemy wprost stawki za niesegregowane, tylko podaje się stawkę podwyższoną 

za niewywiązywanie się z obowiązku segregacji i jest to dwu krotność opłaty, która 

będzie ustalona. Ustalono również zwolnienie za posiadanie własnego kompostownika 

na bioodpady, dotyczy to tylko zabudowy jednorodzinnej. W tym projekcie uchwały 

nie są wskazane stawki wprost, ponieważ trzeba je ustalić, ale 

w uzasadnieniu jest wskazane co wpływa na tą stawkę. Przede wszystkim  to, że od  

1 stycznia koszt zagospodarowania na instalacjach wzrasta o 60% w stosunku do tego, 

co jest obecnie i to jest tylko opłata marszałkowska, nie wiadomo jaka będzie marża 

na tej instalacji. Dodatkowo odbierane będą odpady z tych nieruchomości 



niezamieszkałych. Dodała, że przez zużycie wody należy rozumieć zużycie wody za 

okres od 1 stycznia do 31 grudnia roku poprzedzającego złożenie deklaracji. 

 Przewodnicząca komisji Aneta Flis zapytała, czy to ma rozumieć tak, że będzie 

naliczana średnia zużycia wody z poprzedniego roku i będzie naliczana ta kwota? 

 Pani Anna Kasperek wyjaśniła, że tak to będzie wyglądać. Jeśli nie będzie zmian 

w zamieszkaniu danej nieruchomości to nie trzeba będzie wykonywać korekty 

deklaracji. Jeśli natomiast będą zmiany w ilości osób zamieszkałych daną 

nieruchomość, należy zgłosić to i zrobić korektę deklaracji. Ustawa dopuszcza złożenie 

korekty, jeśli faktycznie będzie nadpłata. Historyczne zużycie wody uzasadnione jest 

tym, że my jako urzędnicy będziemy mieli możliwość ustalenia tych wpływów już na 

etapie początkowym, gdybyśmy zrobili  to na podstawie bieżącego zużycia wody no 

to faktycznie to jest taka loteria i szacunek jakie te wpływy będą bo nie do końca znamy 

to, co ludzie oszacują. 

 Przewodnicząca komisji Aneta Flis zapytała czy będzie wpływ urzędnika na 

osobę, która zadeklaruje na przykład tylko 1 kubik wody, że zużyje w danym miesiącu? 

 Pani Anna Kasperek wyjaśniła, że tak, ponieważ przy założeniu, że będzie brane 

pod uwagę zużycie historyczne wody będzie to weryfikowane. Przy współpracy z ZIK-

iem będzie to weryfikowane. 

 Radna Janina Kamińska zapytała, czy wtedy sam urząd może tą deklarację 

zmienić? 

 Pani Anna Kasperek wyjaśniła, że w takiej sytuacji dana osoba jest wzywana do 

złożenia korekty deklaracji, chociaż w przypadku jeżeli ta osoba nie będzie chciała 

zrobić tego dobrowolnie, to decyzją administracyjną na podstawie posiadanych danych 

w taki sposób opłatę Urząd może narzucić. 

 Radna Janina Kamińska zapytała, skąd osoba ma wiedzieć jakie ma średnie 

zużycie wody? Czy będzie jakaś informacja z ZIK-u? 

 Pani Anna Kasperek wyjaśniła, że ZIK na pewno taką informację poda, ale to 

każdy we własnym zakresie musi uzyskać taką informację. 

 Radny Ryszard Wilant zapytał czy wiadomo ile kosztowałyby śmieci od zużycia 

kubika wody? 



 Pani Anna Kasperek wyjaśniła, że te wyliczenia, które są w uzasadnieniu do 

projektu uchwały są wyliczone na podstawie danych, które są w deklaracjach 

złożonych przez mieszkańców, 1 m3 powinien kosztować 11 zł na miesiąc. Wskazano 

również, że przyjmując tą metodę naliczania od wody można spodziewać się  wzrostu 

tych zewidencjonowanych osób, w granicach około 15%. Ta metoda jest po to, aby 

uszczelnić system. To, co teraz przy naliczeniu od osoby się nie sprawdzało, aby teraz 

ulepszyć. Jeżeli zwiększy się liczba osób płacących to wtedy 1 m3 kosztowałby 9,80 zł. 

Liczba osób, które płaciłyby za odpady w przeliczeniu na zużycie wody to 13471 osób 

(70%), natomiast od osoby to 6042 osoby (30%). 

 Radny Józef Łastowski dodał, że w tych całych uzasadnieniach brakuje mu 

informacji jakie są wpływy z opłat za śmieci. Gdyby były dane jakie są te wpływy 

byłoby nam łatwiej dyskutować, a tak to są to teoretyczne wyjaśnienia. Ważne jest, aby 

była analiza ile za śmieci wpłynęło od momentu, kiedy wprowadzono podwyżkę za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 Radny Ryszard Wilant dodał, że dużo osób kopie studnie głębinowe, aby 

oszczędzać na wodzie. 

 Radny Wincenty Kilian zauważył, że to dobre rozwiązanie 

z  kompostownikami na odpady bio. Część wiejska na tym skorzysta i pewna część 

miejska również. Z tego co wie, to są protesty co do pobierania opłaty za odpady 

w przeliczeniu od zużycia wody. Radny ma obawy co do tego, jak będzie z liczeniem 

zużycia wody na wsiach, przecież są rolnicy, którzy mają gospodarstwa, są zwierzęta, 

jak to będzie wyglądało? 

 Pani Anna Kasperek wyjaśniła, że woda przeznaczona na pojenie zwierząt czy 

na podlewanie jest liczona na pod licznikach i nie jest wliczana do tego zużycia wody, 

które będzie wpływało na opłatę za odpady. 

 Radna Janina Kamińska dodała, że systemem który zakłada pobieranie opłat za 

odpady w przeliczeniu na zużycie wody są objęte nieruchomości, które mają system 

wodociągowo-kanalizacyjny, a nie bierze się pod uwagę miejscowości bez kanalizacji. 

W tym miejscowościach, gdzie nie ma kanalizacji jest naliczana opłata  od osoby na 

zasadzie deklaracji. 



Radny Wincenty Kilian zauważył, że jeżeli jest obowiązek aby mieszkaniec 

rozliczał się za odpady to najlepiej byłoby wziąć pod uwagę meldunek, wtedy  

w sytuacjach niejasnych to dany mieszkaniec powinien zaistniałą sytuację 

wyjaśnić. W związku z tym projektem uchwały powinna być konsekwencja 

uchwały meldunkowej. Chciałby, aby przedstawiono obliczenia kosztów 

związanych 

z gospodarką odpadami komunalnymi. 

 Radny Józef Łastowski chce wiedzieć jaki jest wpływ obecnie z opłat za odpady 

komunalne. Sumiennie są wykonane wyliczenia, ale chciałby mieć konkretne 

wyliczenia jaki jest wpływ. 

 Radny Zygmunt Czarny poinformował wszystkich zebranych jakie sprawy były 

poruszane na kolegium związków działkowców, wszelkie niejasności związane  

z obawami działkowców, co do wprowadzenia nowego systemu gospodarki odpadami 

komunalnymi. Dziwi ludzi jak można przeliczać śmieci na wodę. Funkcjonuje tak 

tylko 22 gminy, nikt nie udowodnił, że ten przelicznik jest uczciwy. Pan Krzysztof 

W. Jaworski Burmistrz Trzcianki wyjaśnił, że ten system i ten projekt uchwały nie 

obejmuje ogrodów działkowych, Ogrody działkowe są objęte innym systemem i inną 

uchwałą. 

 Pani Anna Kasperek poinformowała, że ogrody działkowe nie wchodzą w ten 

system i ten sposób rozliczania od wody. Poinformowała, że minimalne ilości 

pojemników pozostają. 

 Radny Ryszard Wilant zapytał czy wszyscy mieszkańcy płacą za wodę? 

 Pan Krzysztof W. Jaworski Burmistrz Trzcianki odpowiedział, że raczej tak bo 

jak byłoby inaczej to mieliby tą wodę odciętą. 

 Przewodnicząca komisji Aneta Flis dodała, że zna takie rodziny, które mają dwa 

podpięcia wody, miejską i swoją i żeby nie było żadnych podejrzeń używają tylko 

minimum tej wody miejskiej i tylko płacą za np. 1 kubik wody a resztę pobierają ze 

swojego ujęcia. 

 Pan Krzysztof W. Jaworski Burmistrz Trzcianki poinformował, że zużycie wody 

rośnie rokrocznie. Będzie zróżnicowana opłata w zależności od ilości zużytej wody, 

  



ten który będzie zużywał wody więcej będzie przepłacał za śmieci. Jeżeli 

w przeliczeniu na jedną osobę zużyje się do 3 m3 to opłata za kubik zużytej wody 

będzie wynosić 9,80 zł.  Celem jest żeby faktycznie wskazać ile osób zamieszkuje daną 

nieruchomość. Średnia krajowa to 3 m3  wody na osobę.   

 Pan Łukasz Salamandra zauważył, że 10 zł za metr sześcienny to ogromna kwota, 

a 6 zł to jest już dla niego taką ceną normalną, akceptowaną. 

 Przewodnicząca komisji Aneta Flis dodała, że jest to podobna cena jakby to 

przeliczyć na  opłatę od osoby. 

 Pan Krzysztof W. Jaworski Burmistrz Trzcianki dodał, że jest to ekwiwalentne. 

Powinny wyjść nieprawidłowości, te które są teraz. 

 Pan Łukasz Salamandra dodał, że nie ma żadnej sprawiedliwej zasady. 

 Radny Józef Łastowski dodał, że według Burmistrza za wodę 2961 osób nie jest 

objętych, a Burmistrz podwyższając  o te 15 % wyliczył, że jest to liczba 2220 osób. I 

tak zostaje jeszcze 700 osób. 

 Pan Krzysztof W. Jaworski Burmistrz Trzcianki wyjaśnił, że wzięto pod uwagę 

tylko osoby które mają kanalizację. Do tych się gmina ogranicza. Wodę ma 98% 

mieszkańców. My mówimy o tych mieszkańcach, którzy mają kanalizację, 

ograniczamy się do tych wsi i do tej części miasta, które mają kanalizację. Zakłada się, 

że o te 15 % wzrośnie ilość osób zweryfikowanych. 

 Józef Łastowski dodał, że przyjmując te 69% Burmistrza, osób które były 

rozliczane od wody to wychodzi 2961 osób, a do wyliczeń wziął 2220 osób. 

 Pan Krzysztof W. Jaworski Burmistrz Trzcianki odpowiedział, że mnożone były 

te 15% te sumy tych osób, które mają kanalizację, tej drugiej puli tam gdzie jest od 

osoby nie brano pod uwagę. 

 Radna Janina Kamińska dodała, że na swoim przypadku może podać, że osób 

ma zameldowanych 5 a naprawdę zamieszkuje 3 osoby w domu. Nie ma problemu ze 

zmianą zameldowania, ale są jeszcze podatki, które idą do budżetu gminy Trzcianka, 

z tego względu są zameldowani na terenie gminy Trzcianka, chociaż mogliby zmienić 

zameldowanie. 

 Pan Krzysztof W. Jaworski Burmistrz Trzcianki dodał, że jeżeli chodzi o same 



dzieci urodzone w Trzciance to 10% dzieci nie uczęszcza do trzcianeckich przedszkoli, 

albo wyjechały za granicę. I to są tylko dzieci, a co dopiero dorośli. 

 Radny Wincenty Kilian dodał, że dobrze, że jest ten obowiązek opłat za odpady. 

Powinno być tak to zrobione, że powinno z góry takie pismo być wysyłane do danego 

mieszkańca, i on powinien sam zgłosić się do urzędu jeżeli chciałby taką deklarację 

skorygować. Jest kwestia, żeby dotrzeć o tych osób, które nie wypełniają obowiązku 

opłacania za odpady komunalne. Na wsi wiadomo kto nie oddaje śmieci, może jak 

będzie kontrola to wtedy zmusi się tych którzy się nie deklarują, że w końcu to zrobią. 

 Pan Krzysztof W. Jaworski Burmistrz Trzcianki dodał, że tam gdzie nie ma 

kanalizacji to będzie liczona opłata za odpady za osobę. 

 Pan Łukasz Salamandra dodał, że może się okazać, że wcale nie będzie takiej 

tragicznej sytuacji jeżeli będzie za zużycie wody, zależy tylko jaka ta stawka za ten 

kubik zużytej wody będzie określona. 

 Pan Krzysztof W. Jaworski Burmistrz Trzcianki odpowiedział, że za odpady 

będą płacić mniej ci, którzy zużyją do 3m3  wody w przeliczeniu na osobę w danym 

gospodarstwie domowym. 

 Radny Ryszard Wilant dodał, że są osoby, które oddają śmieci, ale za nie nie 

płacą. Wie, że są osoby, które te śmieci palą w nocy. 

 Radny Wincenty Kilian stwierdził, że na wsiach są posesję, które są omijane, nie 

są odbierane odpady. Należałoby to zweryfikować. 

 Radna Janina Kamińska dodała, że jeżeli zostanie zgłoszone, że dana osoba nie 

oddaje śmieci, i zostanie to zweryfikowane, nałożona zostanie kara, to jeżeli będzie 

miało to miejsce kolejny raz, to może w końcu taka osoba sama przyjdzie i złoży 

deklarację i to ureguluje. Musi być jakaś metoda kar. Należałoby to nagłośnić, że są 

kary za to, że się nie uiszcza opłat za odpady. 

 Przewodnicząca komisji Aneta Flis dodała, że to bardzo dobry pomysł z tym 

nagłośnieniem, że są kary za to, że się nie uiszcza opłat za odpady. Następnie dodała, 

że już jest odzew na wsiach, że jeżeli nie będą zabierane worki z odpadami, które będą 

leżały obok pojemników, to mieszkańcy będą wywozić śmieci do lasu. Są to koszty, 

jeśli trzeba będzie kupić większy pojemnik. 



 Radny Józef Łastowski wspomniał o piekarni, która w ciągu dnia bardzo mocno 

pali odpady, nie wie czy Straż Miejska nie może wejść na tą posesję i to skontrolować. 

 Pani Anna Kasperek stwierdziła, że jeżeli chodzi o firmy, to tylko WIOŚ może 

kontrolować. Straż Miejska musi działać w ramach swoich kompetencji. Były 

wykonywane kontrole z WIOŚ-iem. 

 Pan Krzysztof W. Jaworski Burmistrz Trzcianki dodał, że będzie na sesji jeszcze 

większa prezentacja co do gospodarki odpadami komunalnymi. Będą zawarte 

informacje jaki był koszt jeżeli chodzi o odpady w 2018 roku, 2019 roku i jaki będzie 

w 2020 roku. Jaki może być koszt, po wykonaniu optymalizacji. Już kilka kosztów 

zostało odjętych. Dodał, że punkt przeładunkowy powstanie jeśli będzie nas stać, a 

koszt powstania takiego punktu to 700 tysięcy złotych. Koszty Kombudu to około 500 

tysięcy złotych, to koszty zagospodarowania i pochodnych. 

 Radny Zygmunt Czarny zapytał kto przyniesie do mieszkania w bloku decyzję 

odnośnie podwyżki za śmieci. 

 Pani Anna Kasperek dodała, że powinien zrobić to zarządca. 

 Radny Józef Łastowski dodał, że jest świadomy, że te podwyżki muszą być, ale 

jeżeli ludzie usłyszą o tych stawkach 30 złotych od osoby albo 10 złotych od kubika 

zużytej wody to będą przerażeni. 

 Przewodnicząca  komisji Aneta Flis oznajmiła, że słyszała, że w Szydłowie jest 

stawka 20 złotych od osoby, nie wie czy już teraz czy od nowego roku. Później dodała, 

że teraz ta zmiana weszła. 

 Radny Zygmunt Czarny poprosił Burmistrza, że jeżeli są tylko 22 gminy, które 

mają system od wody to może warto z tymi gminami się skontaktować 

i dowiedzieć się jak tam ten system funkcjonuje. 

 Pan Krzysztof W. Jaworski Burmistrz Trzcianki dodał, że już to było 

analizowane. 

 Pani Anna Kasperek dodała, że są to stawki które obowiązują od lat, są stawki 

8, 9 złotych od zużycia kubika wody. 

 Radny Zygmunt Czarny dodał, że trzeba dać przykłady na sesji jakie miasta mają 

ten system poboru opłat za odpady komunalne w przeliczeniu na zużycie wody 



i jakie stawki są obowiązujące. 

 Pan Krzysztof W. Jaworski Burmistrz Trzcianki dodał, że to takie miejscowości 

jak Szczecin, Szczecinek, Tarnów. 

 Radny Ryszard Wilant zapytał jak wygląda sytuacja rozliczania się za odpady 

z obcokrajowcami? 

 Pan  Krzysztof W. Jaworski Burmistrz Trzcianki dodał, że to nie ma znaczenia 

ile osób jest zameldowanych, ważne jest to, kto zamieszkuje daną nieruchomość. 

 Radna Janina Kamińska dodała, że system za wodę jest dokładniejszy, ważne 

aby to było liczone na bieżąco. 

 Pan Krzysztof W. Jaworski Burmistrz Trzcianki oznajmił, że najpierw musi być 

uchwała a dopiero później można zmieniać zapisy w tej uchwale. 

 Radny Zygmunt Czarny dodał, że jest bardzo dużo osób, które podrzuca śmieci 

pod ogrody działkowe, są wykonywane zdjęcia, stwierdzano, że to żaden dowód. 

 Radny Ryszard Wilant dodał, że są ze Trzcianki ludzie, którzy podrzucają śmieci 

na wieś. 

 Przewodnicząca komisji Aneta Flis także stwierdziła, że ludzie z miast 

podrzucają śmieci na wioskę. Sama zna takie przypadki. 

 Komisja Środowiska i Rozwoju Wsi zapoznała się z projektem niniejszej 

uchwały.   

 Kolejnym omawiano projekt uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela 

nieruchomości. 

 Przewodnicząca komisji Aneta Flis oddała głos Annie Kasperek- Kierownikowi 

Referatu Ochrony Środowiska i Rozwoju Wsi. 

 Pani Anna Kasperek wyjaśniła, że jest to konsekwencją poprzedniej uchwały  

odnośnie metody naliczania opłaty. Ten projekt uchwały jest dostosowany do tego, że 

jest zapis odnośnie tego czy dana osoba posiada swój kompostownik. Pojawia się 

zmiana w części D, zniknął zapis odnośnie numeru PESEL. Ustawowo zmienił się 

termin do kiedy trzeba zgłaszać zmianę w deklaracji. 

 Radny Adrian Hałuszka zapytał jak będzie wyglądał wzór deklaracji 



elektronicznej? 

 Pani Anna Kasperek odpowiedział, że tak samo, identycznie jak papierowa 

wersja. Dodała, że średnia zużycia wody jest brana pod uwagę z poprzedniego roku od 

1 stycznia do 31 grudnia roku poprzedniego. 

 Komisja Środowiska i Rozwoju Wsi zapoznała się z projektem niniejszej 

uchwały. 

 Następnie omawiano projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr I/6/18 

Rady Miejskiej Trzcianki z dnia 22 listopada 2018 r. w sprawie ustalenia składów 

osobowych stałych komisji Rady Miejskiej Trzcianki. 

 Komisja Środowiska i Rozwoju Wsi zaopiniowała pozytywnie projekt 

uchwały w głosowaniu: za 6, przeciw 0, wstrzymujących się 0. 

 Ostatnim omawianym projektem był projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały Nr XLIII/275/13 Rady  Miejskiej Trzcianki z dnia 11 kwietnia 2013 r. 

w sprawie uchwalenia statutu Gminy Trzcianka.   

 Przewodnicząca komisji Aneta Flis zapytała, czy są jakieś uwagi do projektu 

uchwały. 

 Radny Adrian Hałuszka stwierdził, że póki co jest decyzja aby na razie 

wprowadzić zmiany do Statutu w punkcie dotyczącym Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji. Przewodniczący Komisji Statutowej zajmuje się wszystkim innym, a nie 

Statutem Gminy. Wstrzymuje prace, chce aby jeszcze Komisja Statutowa się spotykała, 

mimo, że już zmiany zostały wypracowane, zaakceptowane pod względem formalno-

prawnym. Zbyt dużo spraw Przewodniczący Komisji Statutowej bierze sobie na głowę, 

jeśli chodzi o funkcjonowanie. Radny miał też na myśli Komisję Środowiska i 

Rozwoju Wsi, zadania które są w ich kompetencji, które powinny być im właściwe. 

Dzisiaj propozycja wyjazdowa razem z Komisją Gospodarczą. Radny Adrian Hałuszka 

nie rozumie takiego zachowania. Nasza Komisja jest właściwa, na sesji pozwoli sobie 

na kilka słów jak to powinno funkcjonować. 

 Radny Józef Łastowski zgodził się z Radnym Adrianem Hałuszka, że jak 

usłyszał o łączonym posiedzeniu wyjazdowym komisji Gospodarczej i Komisji 

Środowiska i Rozwoju Wsi zastanawiał się, po co ta Komisja Środowiska i Rozwoju 



Wsi istnieje skoro pan Kupś wszystkim chce się zajmować. 

 Przewodnicząca komisji Aneta Flis też miała takie wrażenie, ale nie chce 

zostawić mieszkańców wsi samych sobie. 

 Radny Zygmunt Czarny zapytał czy Przewodniczący Komisji Statutowej 

pobierał diety za te posiedzenia Komisji Statutowej? 

 Radny Adrian Hałuszka poinformował, że Przewodniczący nie miał dodatku do 

diety, bo jest już Przewodniczącym Komisji Gospodarczej. 

 Radny Wincenty Kilian potwierdził, że gdyby nie był przewodniczącym innej 

komisji miałby dodatek do diety, ale że już jest przewodniczącym Komisji 

Gospodarczej to tego dodatku nie ma. 

 Przewodnicząca poddała pod głosowanie niniejszy projekt uchwały. Został 

on zaopiniowany pozytywnie w głosowaniu: za 7, przeciw 0, wstrzymujących się 

0. 

Ad 4) Sprawy wniesione do Komisji. 

 Przewodnicząca komisji Aneta Flis poinformowała o łączonym wyjazdowym 

posiedzeniu Komisji Środowiska i Rozwoju Wsi z Komisją Gospodarczą do Siedliska 

i Przyłęk. Dodała, że jest to nieobowiązkowe. Jest to dla chętnych członków komisji. 

 Radny Wincenty Kilian zapytał co to ma na celu? Gdzie mają jechać? 

 Przewodnicząca Komisji Aneta Flis dodała, że Pan Marek Kupś poinformował 

ją, że oni jako Komisja Gospodarcza jadą do Siedliska i do Przyłęk, zaproponował 

wspólny wyjazd, jako że to dotyczy bezpośrednio Komisji Środowiska i Rozwoju Wsi. 

Wnioskowana była zmiana terminu, ale nie dało rady zmienić terminu. Była informacja, 

że po naszym posiedzeniu o godz. 14:00 jest zebranie wszystkich chętnych pod 

Urzędem i jest wyjazd do Siedliska najpierw do pana ... a później do pana …. do 

Przyłęk, aby naocznie zobaczyć jak tam sytuacja wygląda. Przewodnicząca 

komisji Aneta Flis chciała, aby nie zostawić mieszkańców wsi, którzy mieszkają w 

sąsiedztwie tych gospodarstw, aby też mogli się wypowiedzieć w tym temacie. 

Mieszkańcy są poinformowali, że będzie takie posiedzenie komisji wyjazdowe i kto 

będzie z mieszkańców chętny będzie mógł zabrać  głos w tym temacie. 

 Radna Janina Kamińska dodała, że taka informacja została przekazana sołtysom 



tych wsi. Sołtys Siedliska zorganizowała takie spotkanie sąsiadów mieszkających 

naprzeciwko pana ..., w Przyłękach też został sołtys poinformowany. Powinniśmy tam 

pojechać. 

 Przewodnicząca komisji Aneta Flis powiedziała, że to dotyczy utworzenia 

masowego miejsca dla hodowli świń. 

 Pan Krzysztof W. Jaworski Burmistrz Trzcianki poinformował, że można do 60 

DJP mieć gospodarstwo, bez żadnych zgód bo taka jest uchwała. 

 Radny Wincenty Kilian zapytał na czyj wniosek jest plan zagospodarowania 

przestrzennego? 

 Pan Krzysztof W. Jaworski Burmistrz Trzcianki poinformował, że ten plan jest 

w ten sposób procedowany aby uniemożliwić lokalizację hodowli przemysłowej, był 

to wniosek mieszkańców. 

 Kilku członków Komisji Środowiska i Rozwoju Wsi zgłosiło się, aby pojechać 

na wyjazdowe posiedzenie komisji. 

Ad 5)Wnioski komisji. 

 Radny Zygmunt Czarny podziękował za zrealizowanie jego wniosków 

z poprzedniego posiedzenia. Nie było więcej wniosków. 

Ad 6) Zamknięcie posiedzenia. 

 W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodnicząca Komisji 

podziękowała wszystkim za aktywny udział i zamknęła posiedzenie komisji. 
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